
Medezeggenschapsraad 2022 - 2023 

AGENDA MR-VERGADERING 

Datum: 07-03-2023 

Locatie: Kindcentrum Aan de Oosterplas 

Aanwezig: Vincent Bosma, Sandra Blaas, Karijn Simonetti, Marlene Hermans, Janneke van den Elzen, 

Yvon Ketelaars 

Afwezig: Liesbeth Verhoeff 

Notulist: Sandra Blaas/ Karijn Simonetti 

Toehoorders: Anne van Heereveld namens OC, Marie-France namens GMR 

1. Opening en mededelingen 
 

2. Aanvullingen op de agenda: GMR 
 

3. Ingekomen en uitgegane stukken 
 

● Begroting 2023 (Vincent) 
● Protocollen Sociaal Veiligheidsplan (Vincent) 

 
4. Verslag vorige vergadering (d.d. 24 januari 2023) is goedgekeurd 

 
5. Acties 

● Veiligheidsplan: bespreking Preventief en Effectief Handelen (blz. 9 Preventief Handelen tot blz. 
16 Fysieke Veiligheid). 
Opmerkingen worden genoteerd door Vincent. Het pestprotocol staat inmiddels op de website 
(onder ABC). Protocollen Schorsen en Verwijderen en Protocol Rouwverwerking volgen nog. 
Opmerking Sandra: Positive Behaviour is kracht van ons, komt niet terug in Veiligheidsplan. 
 

● Begroting 
Aantal kinderen neemt fors af (25 minder). Grote groep 8 verlaat komend schooljaar onze 
school. Aantal aanmeldingen kleuters benadert dit aantal. We komen uit op een sluitende 
begroting voor de formatie. Maar andere keuzes maken. Vervangingspool: 4% begroting in pool, 
4% vervangende schil. Dit moet zich gaan bewijzen. 

 
● Activiteitenplan: afstemming en haalbaarheid met Vincent 

Vincent heeft wat aanpassingen. Hij stuurt deze nog naar de MR. Ouderbijdrage: Ato is 
voornemens om op alle scholen geen ouderbijdrage meer te vragen. Dit in kader van 
kansengelijkheid. Deze discussie loopt nog. Marie-France neemt dit punt ook mee naar de GMR. 
Ato zou bijvoorbeeld een fonds kunnen oprichten. 

 
● Communicatie naar team over assertiever benaderen ouders voor hulp (Sandra) 

Flyer is/wordt uitgedeeld aan de oudste kinderen. Inmiddels heeft een aantal ouders zich 
aangemeld. O.a. 2 nieuwe leden voor de OC. Charlotte zal stoppen met voorzitterschap. 

 
● Navragen digitale geletterdheid in de klas (Liesbeth) 

Moet in ons jaarplan komen staan. Het is verplichting vanuit de overheid. Protocol moet helder 
worden opgesteld.  

● Navragen bij Suzanne of mailadressen nog gekoppeld zijn aan MR adres (zie punt 8) (Liesbeth) 



 
● Ouderavond over gebruik en invloed social media bij kinderen: terugkoppeling Bureau Jeugd en 

Media (Janneke): voorstel over inhoud is gedaan. 16 mei (dinsdag): midden- en bovenbouw. 15 
juni voor kleuter- en onderbouw. Beiden van 19.30 tot 21.00u. Janneke vraagt Ursula om een 
pol toe te voegen bij de data in Social Schools om te inventariseren welke thema’s nog meer 
leven. 

 
6. Inhoudelijke bespreking ingebrachte stukken/ agendapunten  

1. Eerste ervaringen in nieuwbouw: stuk Liesbeth dekt de lading. 
2. Oplevering (buiten)terrein: eerst moet pannakooi aangelegd worden, dan verdere aanplant, 

dan kan speeltoestel vrijgegeven worden. Wordt zo snel mogelijk geregeld. Dan pas gymzaal. 
We hebben nu geen stuurgroep Nieuwbouw meer, dus geen vaste aanspreekpunten. 

3. Verkeersveiligheid: verkeerswerkgroep. Frank van Weerd heeft morgen afspraak Vincent 
(Verkeersambtenaar). Ook de flatbewoners hebben brieven geschreven. Dit wordt in 
gesprekken meegenomen. Yvon merkt op: voor Zonnelicht is met de insteek-parkeervakken ook 
chaos. 

4. Formatieplan komend schooljaar: gaan overwegen naar 14 groepen gaan (ook onderbouw 4 
groepen) In mei is dit duidelijk. 

5. Terugkoppeling ouderparticipatie vanuit ouders: flyers worden tijdens oudergesprekken 
uitgedeeld.  

6. Muziek op school; vraag via ouder (Janneke): Muziekakkoord is getekend door 
muziekverenigingen en schoolbesturen. Ouder, voorzitter harmonie, heeft plan uitgewerkt. Nu 
heeft 1 middenbouwgroep muziekles met instrumenten gehad en een uitvoering in de 
Verkadefabriek. Dit is echter heel kostbaar. We hebben overigens ook de methode 123Zing, die 
in kleuterbouw en onderbouw wekelijks wordt ingezet. Binnen Da Vinci wordt ook een CultUur 
vormgegeven, waarin verschillende vormen van kunst en techniek aan bod komen. 

7. Geen podium en verlichting. Deze worden gehuurd. Geen ruimte voor opslag. 
8. GMR: nieuw bestuurslid is er nog niet. Er wordt onderzocht in hoeverre een tweede directeur 

nodig is. Strategische avond over koersplan vindt plaats op Aan de Oosterplas. Kindcentrum-
monitor (tevredenheidsonderzoek) wordt eens per twee jaar uitgezet. Scholen krijgen excell-
sheets, waaruit ze zelf conclusies mogen trekken. Veel werk. Onderzoeksbureau zou eerste 
conclusies kunnen trekken. Bestuur vindt dat niet nodig en juist goed dat scholen hier op eigen 
wijze mee omgaan. MR: wat vinden jullie? Passend onderwijs moet in 2030 uitgebreid zijn naar 
inclusie. Vincent vertelt over de vertroebeling van de discussie. Accreditatie: GMR wordt nu 
actiever betrokken bij opstellen enquête. 
 

Directeur en toehoorders verlaten de vergadering 
 
7. MR verkiezingen: welke acties wanneer: Yvon stelt een stukje op om een oproep voor kandidaten 

te doen. 
 

8. Werking Teams omgeving en MR mail adres: Mail wordt doorgestuurd via Liesbeth. Dit is voorlopig 
voldoende. 

 
9. Wat verder ter tafel komt/rondvraag: 14 april kledingruilbeurs. Workshops voor kinderen uit 

middenbouw/bovenbouw om hier actief bij betrokken te zijn. Bij deze ruilbeurs zouden we ook weer 
een MR-kraampje kunnen zetten. Met eventueel een ideeën/vragenbus erbij. 
 

10. Sluiting 


